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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget tar informasjonen til orientering 
 
Saksopplysninger 
Viser til kontrollutvalgets årsplan og sak 36/24 der det ble gjort vedtak om bl.a. besøk ved 
Veksttorget i år. 
  
På bakgrunn av dette er det gjort avtale med daglig leder Sigmund Hammervold om besøk 
den 2. desember fra 11:00 til 13:00.  
  
Følgende stikkord er oversendt Veksttorget i forkant av besøket: 

1. Eier og organisering 
2. Formål og oppgaver  
3. Økonomi og ressurser 
4. Samarbeid med kommunen, NAV, skole, bedrifter, andre 
5. Effekter og resultater 
6. Utfordringer 
7. Annet som kan være interessant for kontrollutvalget 

  
Veksttorget er et aksjeselskap heleid av Verdal kommune. På Veksttorgets 
hjemmeside https://veksttorget.no/ står det bl.a. å lese: 
  
Veksttorget har som hovedoppgave å hjelpe mennesker i arbeid. 
  
Sammen bistår vi mennesker som kommer til oss via NAV, kommune og skole. Våre 
jobbsøkere har ordinært arbeid som hovedmål, men kan underveis ha behov for blant annet 
praksis, jobbprøver, arbeidstrening, en avklaring av sin arbeidskapasitet eller et varig 
tilrettelagt arbeid. Målgruppen for tiltakene er mellom 18-67 år, med variert arbeidserfaring 
og bakgrunn. Vår målsetting er likevel den samme for hver enkelt; å få etablert en permanent 
arbeidsplass, for på den måten å bidra til verdiskapning for bedriften, samfunnet og den 
enkelte arbeidssøker. 
  
Vi tilbyr: 
Kompetanse på valg av rett person til rett jobb 
Bred kunnskap innen veiledning og arbeidsinkludering 
Profesjonell og tett oppfølging fra våre jobbspesialister og arbeidsledere 
Tett samarbeid med næringslivet og fokus på ordinært arbeid 
  
  
Vurdering 
For å gjøre seg nærmere kjent med de ulike områdene i kommunen og kommunale 
selskaper har kontrollutvalget en praksis med å invitere seg ut på besøk, denne gangen ved 
Veksttorget. 
  
Det er ikke lagt opp til at det skal skrives noe notat eller rapport etter besøkene, men for å 
trekke erfaring og lærdom ut av dette er det ønskelig at kontrollutvalget gir en oppsummering 
og vurdering umiddelbart etter at besøkene er avsluttet. 

https://veksttorget.no/


  
I utgangspunktet er det lagt opp til at kontrollutvalget kan ta informasjonen til orientering. 
  
Kommer det imidlertid frem opplysninger som gjør at kontrollutvalget finner det nødvendig å 
gå videre med dette ut fra et kontrollperspektiv, kan kontrollutvalget be om en orientering fra 
kommunedirektøren eller ordfører i et senere møte.  
  
  
 
 


